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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,

	

Érkezett 2015 SZER 1 6.
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok' benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„A dinnyeszezon elmúlt, de ha most sem tesznek semmit, jövőre ismét a gazdák járna k
rosszul? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Elfogadhatatlan, hogy . minden évben arról kell beszélnünk, hogy hazai gyümölcsös gazdák a
fennmaradásért küzdenek. Idén sem volt ez másként a dinnyésekkel . Sajnos, még mindig nem
kerülnek be a kellő mennyiségben a közétkeztetésbe a hazai gyümölcsök, nem találnak ú j
piacokat, nincs olyan rendszer és lehet őség, hogy az árut közvetlenül értékesítsék. Nincs
állami marketingje annak, hogy az egészségünk megóvása érdekében fogyasszunk minél töb b
hazai gyümölcsöt, nem törekszik az állam arra, hogy a külföldivel szemben el őnyhöz juttassa
a hazai termékeket . Az elmúlt években több tűzoltás jellegű intézkedés volt, de egyik sem
hozta meg a tartós, fenntartható állapotot .

Kérdezem ezek alapján Tisztelt Miniszter Urat, hogy mit tesz a Kormány a dinny e
alacsony felvásárlási ára ellen? Hogyan fogja megvédeni a zöldség-gyümölc s
termelőket? Hogy kívánják elkerülni azt, hogy jöv őre ne kelljen ugyan ezt a kérdést
feltennem a dinnyetermel ők érdekében?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . szeptember 16 .

Tisztelettel :

Magyar ~%̀aliCán
Jobbik
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